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PROTOKÓŁ  

z  XXXIV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 31 marca 2017 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2016 roku, poz. 446 z późniejszymi zmianami) 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1120. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  Nieobecny Radny Józef Przezak. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Inspektor ds. Księgowości Budżetowej – Beata Pędziwiatr  

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  XXXIII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/141/2017 z dnia 16 marca 2017 r. w 

sprawie funduszu sołeckiego. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXXIV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad 

punktu: Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli, 

którym powierzono stanowiska kierownicze, zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie propozycję zmiany porządku obrad. W głosowaniu 

nad przyjęciem porządku obrad po zmianach wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 
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przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

 

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  XXXIII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/141/2017 z dnia 16 marca 2017 r. w 

sprawie funduszu sołeckiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XXXIII sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXXIII 

sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 15 marca 2017 r. do  

30 marca 2017 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniach 16 – 17 marca naprawiano drogę Przedłęcze – Pluty oraz równano drogi na terenie 

gminy. 

2. W dniu 17 marca nastąpiło otwarcie propozycji cenowej na Przebudowę oświetlenia drogowego w 

m. Wiertelaki i Starce. Wybrano propozycje przedsiębiorcy Instalatorstwo i Pomiary Elektryczne Paweł 

Ratajczyk Biadaczew, który zaoferował najniższą cenę. Cena za wykonanie oświetlenia w m. Wiertelaki 

– 29249,40 zł, a w m. Starce – 10799,40 zł 

3. W dniu 20 marca zamontowano uszkodzone znaki drogowe w miejscowości Zagórcze, które 

zostały przewrócone przez wandali. 

4. W dniu 20 marca w Sali OSP Brąszewice odbyło się spotkanie z Posłem na Sejm RP Piotrem 

Polakiem, Powiatowym Lekarzem Weterynarii Leszkiem Przewłockim oraz Zastępcą Dyrektora ARiMR 

w Łodzi Krzysztofem Andrzejewskim. Spotkanie dotyczyło bieżących spraw związanych z rolnictwem.  

5. W dniu 21 marca złożono wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystki o dofinansowanie budowy 

Boisko sportowego o nawierzchni poliuretanowej przy Publicznej Szkole Podstawowej w Trzcince. 

6. W dniu 21 i 27 marca – wymieniano zasuwy wodociągowe w miejscowości Pokrzywniaki w 

związku z przebudową drogi oraz wykonywano prace porządkowe na terenie boiska sportowego. 

7. W dniach 22-23 marca montowano znaki drogowe na terenie gminy (Sokolenie, Przedłęcze, Pasie, 

Starce). 
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8. W dniach 27 - 29 marca równano drogi na terenie gminy.  

9. W dniach 28-30 marca sprzątano pasy drogowe na terenie Gminy. Dodał, że ludzie wyrzucają do 

rowów bardzo dużo odpadów. 

Radny Jerzy Ławniczak poinformował, że znalazł na łące wyrzucone śmieci, głównie pieluchy w których 

znajdowały się kartki z nazwiskiem ich właściciela – mieszkańca centrum Brąszewic. Dodał, że 

przeprowadził rozmowę z tą osobą. 

Wójt Gminy poinformował, że bardzo podobna sytuacja była w miejscowości Kosatka, gdzie 

mieszkaniec Brąszewic wyrzucił śmieci, w których znajdowały się kartki z danymi tej osoby. 

 

Ad. 5 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił dziury na ul. Nierychlewskiego. 

Radna Dorota Lipka interpelowała o naprawę drogi gminnej w miejscowości Błota. 

Radny Jarosław Plichta podziękował za równanie drogi, zgłosił dziury w asfalcie oraz niedziałające 

oświetlenie w miejscowości Zadębieniec. 

Radny Ryszard Kurzaj zgłosił dziury w poboczu na ul. Zabrodzie. 

Radny Jacek Piotrowski zgłosił zły stan drogi powiatowej na ul. Sieradzkiej i drogi powiatowej 

Brąszewice – Żuraw. 

Radny Grzegorz Kulig interpelował o wycięcie drzew przy drodze powiatowej Starce – Robaszew. 

Radna Bożena Łuszczek zapytała o dostosowanie oświetlenia do zmiany czasu na letni. 

Radny Józef Toruński zgłosił dziury w drodze powiatowej w miejscowości Trzcinka. 

Radny Adam Sowizdrzał zgłosił problemy z linią energetyczną i dziury w drodze w miejscowości 

Bukowiec. 

Wójt Gminy udzielił informacji na zadane pytania oraz przedstawił pismo skierowane do PZD 

dotyczące dróg. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2017 rok. 

Wójt Gminy podziękował za zwołanie sesji i poinformował, że przedstawiony projekt uchwały pozwoli 

na wprowadzenie do budżetu zadania inwestycyjnego, by móc ubiegać się o pożyczkę z WFOŚIGW na 

zakup nowego ciągnika. 

Radny Jan Stawirej zwrócił uwagę na zapis w projekcie uchwały dotyczący budowy boiska przy Szkole 

Podstawowej w Trzcince i wyraził zdanie, że gmina nie powinna finansować tej inwestycji, bo jest to 

szkoła prowadzona przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich. 

Wójt Gminy wyraził zdanie, że budynek szkoły i teren należy do Gminy, a z boiska korzystać będą dzieci 

z terenu Gminy Brąszewice. Przedstawił możliwości finansowania tej inwestycji. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał o ciągnik, który Gmina chce zakupić. 

Wójt Gminy podkreślił, że zakup będzie dokonywany z zastosowaniem procedury zamówienia 

publicznego, w którym można wskazać oczekiwane parametry, a nie konkretny pojazd. Dodał, że 

obecnie użytkowany ciągnik Foton wymaga poważnego remontu. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 
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Uchwały Nr XXXIV/142/2017 z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

na 2017 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIII/141/2017 z dnia 16 marca 2017 r. w sprawie funduszu sołeckiego. 

Wójt Gminy przypomniał, że na poprzedniej sesji Radny Jacek Piotrowski zgłaszał uwagę dotyczącą 

określenia roku obowiązywania funduszu. Poinformował, że zapisy były konsultowane z pracownikami 

Urzędu Wojewódzkiego. Dodał, że Radni mogą podjąć decyzję, czy doprecyzować ten zapis uchwały, 

tak aby w przyszłości nie było problemów z interpretacją. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały  z 

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXIV/143/2017 z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/141/2017 

z dnia 16 marca 2017 r. w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, zatrudnionych w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Radny Jacek Piotrowski zaproponował, aby projekt uchwały skierować do rozpatrzenia i zaopiniowania 

przez Komisję ds. Oświaty i Kultury. 

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do Komisji ds. Oświaty i Kultury, aby przeanalizowała projekt uchwały 

w przerwie sesji, tak aby dyskusji w tym temacie nie rozciągać w czasie. 

Przewodniczący Komisji ds. Oświaty i Kultury Jacek Piotrowski przystał na tą propozycję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 20 minut przerwy, aby Komisja Oświaty i Kultury mogła 

przeprowadzić posiedzenie. (10:55) 

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji ds. Oświaty i Kultury Jacek Piotrowski przedstawił 

stanowisko Komisji ds. Oświaty i Kultury, która pozytywnie zaopiniowała zapisy projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXIV/144/2017 z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, zatrudnionych w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 10 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- przedstawił pismo z PGE dot. złej jakości energii elektrycznej w miejscowości Zadębieniec. 

- przekazał zaproszenie na Wystawę Tradycyjnych Sieradzkich Stołów Wielkanocnych, na dzień 8 

kwietnia 2017 r. w Starostwie Powiatowym w Sieradzu. 

- poinformował, że w wyniku przeprowadzonego konkursu na stanowisko Sekretarza Gminy wybrana 

została Pani Agnieszka Drzazga. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXIV sesji Rady Gminy o godzinie 1120.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


